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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 20.04.2022 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 20 aprilie 2022, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
48/15.04.2022 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 2183/15.04.2022, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 pentru 
SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL. 
Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 

Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele și Notele de fundamentare 
aferente au fost transmise în format electronic sau letric fiecărui consilier local în parte. 

La ședință sunt prezenti toți 10 consilieri locali (absentează domnul consilier Vasilcioiu Ilie 
din partea PNL). La ședință participă domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC SERVICIUL 
EDILITAR COTMEANA SRL și domnul Ducu Daniel, delegat sătesc. 

Domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrarilor 

Domnul Bouleanu Ion - Marius, președintele de ședință ales prin Hotărârea Consiliului Local 
nr. 7/27.01.2022 și dă citire ordinei de zi și o supune spre aprobare, fiind aprobată în unanimitatea 
prezentă.  

 
1. Se trece la punctul 1. „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2022 pentru SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL”. 
- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș îi dă cuvântul domnului Mihăescu Virgil, 

administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL să prezinte fundamentarea 
veniturilor și cheltuielilor pentru anul 2022. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intrevine spunând „că 
exixtă mai multă transparență în noua Notă de fundamentare, dar nu suficientă, iar voi, domnilor 
consilieri sunteți obligați să aprobați niște lucrări gata făcute (extinderea sistemului de alimentare cu 
apă din satul Ursoia), pentru că totul se face haotic. Există o Strategie de dezvoltare a sistemului de 
alimentare cu apă?” 

 - domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că în Stategia de Dezvoltare Locală 2021-
2027 aprobată de dumneavoastră prin hotărâre de consiliu local în anul 2021 sunt prevăzute astfel 

de investiții. 
- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intrevine spunând „avem 

garanția că va curge apă pe țeavă? Primăria a făcut această investiție fără acordul Consiliului Local. 
Au fost făcute cheltuieli ilegale prin îngroparea unei țeavi, care, nu se știe ce viitor are”. 

- domnul consilier Olteanu Nicolae intervine precizând că această investiție e un lucru 
extraordinar pentru cetățeanul, care are apă în curte după 2000 de ani. Dacă curge apă pe țeavă e un 
lucru foarte bun, indiferent că e cu „hârtie sau fără hârtie”. 
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- domnul consilier Marinică Nicolae intervine, dând citire hârtiei - documentul înregistrat la 
Primăria Comunei Cotmeana cu nr. 5895/25.11.2021, semnat de toți consilieri locali și prezentat în 
ședința ordinară de lucru din data de 25.11.2021, prin care se solicita domnului Primar al Comunei 
Cotmeana realizarea investiției: „Extinderea reței de apă potabilă în satul Ursoaia, pe o lungime de 
1000 m, paralel cu DJ 704E”.  

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intrevine spunând că o 
prioritare ar fi sistemul de canalizare. 

- domnul administrator, Mihăescu Virgil precizează că prețul la canalizare o să fie de câteva 
sute de lei, cu aceste costuri la energie. 

- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează „vor fi stații de epurare individuale. Știți 
cât este un cost de energie la o stație de epurare?”  

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă dacă s-au finalizat lucrările. 
- domnul Mihăescu Virgil precizează că lucrările s-au terminat și s-au branșat 98% din 

gospodării, iar sistemul de alimentare este funcțional. 
- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intrevine în legătură cu 

cheltuiala prevăzutî îm bugetul supus aprobării - achiziționarea unei noi pompe la sistemul de 
alimentare cu apă din satele Lintești, Vârloveni și Pielești, spunând că nu era necesară efectuarea 
unei astfel de cheltuieli, întrucât aceasta trebuia făcută de constructor pe garanția de bună execuție. 
Dacă pompa nu a funcționat la parametrii normali, trebuia solicitată constructorului schimbarea 
acestei, deoarece nu noi suntem obligați să cumpărăm pompa, ci cel care are garanția de bună 
execuție - constructorul. 

- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că pompa funcționează bine, în parametrii 
normali, respectând proeictul tehnic și studiul de fezabilitate. 

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă dacă este proiect tehnic pentru că dânsul nu a 
văzut documentația, în baza căreia s-a realizat acestă investiție de extindere a sistemului de 
alimentare cu apă din satul Ursoaia, proiectul tehnic și devizul nefiind prezentate în ședință. 

- domnul Mihăescu Virgil răspunde că este proiect tehnic, iar cheltuiala pentru executarea 
acestor servicii este precizată în Nota de fundamentare. 

- domnul consilier Gămănuș Marin solicită să fie ținută o ședință AGA, să convocăm 
Adunarea Generală de bilanț după 15 mai 2022. 
         - domnul președinte de ședință, Bouleanu Ion - Marius întreabă dacă mai sunt întrebări/ 
nelămuriri în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
          - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 1 „abținere”  (domnul consilier Gămănuș Marin) și 1 „vot împotrivă (domnul 
consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 37 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe 
anul 2022 pentru SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL”. 
 

Diverse - doamna secretar Ghinea Ionela – Liliana solicită domnilor consilieri să se prezinte 

la sediul primăriei pentru a fi înrolați în Platforma E-DAI, în vederea completării declarațiilor de 
avere și interese.    

Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 
declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 

               Președinte de sedință                                           Secretar  General al Comunei 

         BOLULEANU ION -MARIUS                              GHINEA  IONELA – LILIANA 


